

# Protokoll för IT-sektionens styrelsemöte

2023-10-11

**Styrelsens medlemmar:** Lukas Lindén Thöming (Ordförande), Sebastian Fällman (Vice Ordförande), Tova Radhe (Sekreterare), Per Jutterström (Sportchef), John McLelland (Informationsansvarig), Filip Zanton (Kassör), Susanna Mårdbrant (Klubbmästare), Vincent Andersson (Klubbmästare), William Lundström (Studierådsordförande), Hjalmar Dahlberg (Studiesocialt Ansvarig)

**Frånvarande:**

**Även närvarande:** Nora Angéus, Oscar Wadestig

**Mötet öppnas:** 12:21

## 1 Val av justerare

- Hjalmar Dahlberg väljs till justerare.

## 2 Godkännande av dagordningen

- Dagordningen godkänns.

## 3 Dagordning

### 3.1 Valberedningen på besök

- Valberedningen föreslår att publicera ett särskilt event för styrelsesöket i syfte att samla all relevant information på ett och samma ställe. Eventet kommer att publiceras på både IT sektionens facebook och på Orbi.
- Valberedningen kommer dessutom korta ner tiden för söket till 2 veckor, detta i syfte att få upp engagemanget genom att göra söket mer ”intensivt”.
- Följande datum är viktiga för söket:
  - 29 November: Stormötet
  - 22 November: Handlingarna skall vara inne
  - 12 November: Söket stänger
  - 6 November: Valfläsk

## **3.2 Stormötet**

### **3.2.1 Något vi vill ändra?**

- Klubbmästarna föreslår att de också ska stå som firmateknare för sektionen. Styrelsen skall kolla närmare på en lösning som innefattar att Klubbmästarna får begränsad firmateckning.
- Styrelsen uppmanas att tänka igenom sina poster och fundera över om något bör ändras.

### **3.2.2 Pizza**

- Pizzaformuläret kan bli annorlunda i år. Då eventet är tänkt att släppas på Orbi kan det gå att kombinera sin anmälan med valet av pizza direkt.

### **3.2.3 Dokumentuppdatering sen förra mötet**

- Ändringar från förra stormötet måste läggas in innan kommande möte. Sekreteraren och Ordföranden skall ändra berörda dokument.

## **3.3 Fotobok**

- Det pratas om att göra en fotobok på ångströms med alla klasser. Ordföranderådet skall diskutera saken närmare.
- Styrelsen är mot idén då det skulle krävas mycket arbete.

## **3.4 Sophögen utanför Skrubben**

- Utanför Skrubben har ett gäng sopor samlats.
- Sekreteraren skall kontakta UTNs Hustomte för hus 18 för att informera om skräpet och höra vilken sektion det är som ansvarar för det.

## **3.5 Borgensittning**

- Ordföranden och Vice skall ha möte med Borgen nästa vecka.
- Datum som planeras är 2 december.
- Styrelsen diskuterar om bidrag från Lars-Åke är möjligt.
- Diskussionen mynnar ut i hur bidrag från Lars-Åke skall tas emot genom året och att det skulle vara fördelaktigt att få en klumpsumma istället för att fråga om bidrag vid varje betalning.

## **3.6 Medaljmiddagen**

### **3.6.1 Medaljer**

- Medaljer är beställda och skall vara klara för leverans den 26 oktober.
- Informationsansvarig har kvitto på PayPal.

### 3.7 Teambuilding

- Styrelsen ska hålla teambuilding ikväll och diskuterar budgeten.
- Styrelsen 2022 har dessutom bjudit in till en gemensam teambuilding den 21 oktober.

### 3.8 Dagens frukt

- Vinterpäron

## 4 Övriga frågor

- Studierådsorförande har fått mail från Lars-Henrik om IOOPM-kursen. I mailet framgår det att kursen planerar att eleverna skall betygsätta varandra inom projektgruppen utifrån olika kriterier. Styrelsen diskuterar vad detta kan innebära för betygssättningen och är emot detta.
- Bilden på föredetta Klubbmästare Oscar Wadestig bör uppdateras på hemsidan till att visa den nya Klubbmästaren Susanna Mårdbrant. Sekreteraren skall uppatera informationen direkt efter mötet.
- Styrelsebilderna är fortsatt under redigering.
- Kassören föreslår att skapa ett eget bankkonto för Skrubben. Syftet är att få bättre översikt på Skrubbens försäljning.

**Mötet avslutas: 13:14**

**Upprättat av: Tova Radhe (Sekreterare)**

**Justerat av: Hjalmar Dahlberg (justerare).**